
ــاه ــار و رف ــاون، ک ــر تع وزی
اجتماعی در اولین همایش امنیت
غـذا ، سلامـت و توسـعه ، صـنایع
لبنـی را از صـنایع فـداکار در

کشور خواند

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در اولین همایش امنیت غذا ، سلامت
و توسعه ، صنایع لبنی را از صنایع فداکار دانست و گفت می بایست

از این صنعت حمایت کرد.

به گزارش خبرنگار اگروفودنیوز وزیر کار و تامین اجتماعی در
نخستین همایش امنیت غذایی ، سلامت و توسعه ، ضمن مهم دانستن سلامت
در سه بخش جسم ، روان و اجتماعی ابراز امیدواری کرد که سیاستهای
دولت در بخش سلامت عملیاتی تر گردد . وی ضمن تقدیر از طرح سلامت
این طرح را پرافتخار و ستودنی نامید و ابراز داشت که می بایست در
برنامه های غذایی هم کارهایی در راستای ایجاد سلامت در بین اقشار

مردم صورت گیرد .

دکتر ربیعی صنعت لبنیات را از صنایع فداکار کشور برشمرد و گفت
صنایعی که در بخش سلامت سر و کار دارند مخصوصا صنایع لبنی از نرخ
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بازده پایینی برخوردار هستند و این صنایع سعی کرده اند که از
دامدران نیز حمایت کرده بنحوی که تولیدات دامی دچار خلل نشوند که
این باعث بالا رفتن قیمت تمام شده برای صنایع لبنی است اما بالا
رفتن قیمت نهایی محصولات لبنی نیز برای اقشار کم درآمد جامعه مشکل
است و باعث می شود قدرت خرید و استفاده از این محصولات را نداشته
باشند . برای همین نیز معمولا با گران تر شدن محصولات خود مخالفت
می کنند و به نوعی اخلاقی کار می کنند چراکه با رعایت استاندارد ،
قید سود بالا را می زنند و واضح است که درآمد اخلاقی و انسانی

بیشتر از درآمد پولی است.
وزیر تعاون در بخش دیگری از صحبتهای خود از تنوع محصولات تولید
شده در بخش لبنیات استقبال کرد و گفت خوشبختانه اکنون شاهد
صادرات این محصولات به اروپا هستیم . وی با توجه به سلامت محور
بودن این محصولات گفت : اگر بتوان کودکان و فرزندانمان را تشویق
به استفاده از شیر و محصولا لبنی کنیم حسن بزرگی به جهت جلوگیری

از ابتلا به خیلی از بیماریها می شویم .
دکتر ربیعی در پایان به حضار گفت بنده ارادت و تعصب خاصی به
صنایع شیر کشور دارم به نحوی که در زمان جوانی به مدت سه ماه در
شرکت شیر پاستوریزه کار می کردم و لوگوی سر گاو که برای شرکت
صنایع شیر یا پگاه بود برای بیشتر ایرانیان از جمله خود بنده

حالت نوستالژی دارد و ما باید در حفظ آن نیز کوشا باشیم.


